
Styremøte Frøystad Vel 13. juni 2023 

Til stede: Christoffer Sandsdalen (styreleder), Tom Dagstad (kasserer), Venke Houge (revisor), Øystein 

Husby (ansvarlig naust og kajakkplasser), Britt Irén (Bitten) Norgren (kommunekontakt), Sindre 

Haaland (ansvarlig web/e-post), Daniel Hansen (grøntansvarlig), Siv Angelsen (grøntkomité), Ane 

Sjøbu (sekretær og dugnadsansvarlig) 

Meldt forfall: Tone Haugland (lekeplassansvarlig) 

1. Økonomi 

Faktura for velforeningskontingent utsendt, 70 % innbetalt, drypper stadig mer inn. 

2. Kommunen v/ Bitten 

- Har fått pris på bokskap: 4 500 kroner. Frivilligsentralen kan dekke deler av beløpet hvis 

det er ment for allmennheten. Tenkt plassert ut ved oppslagstavla på løkka. 

Aksjon: Bitten ringer Frivilligsentralen og ber om å få halvparten dekket. 

- Hekk vokser ut i veien (ved seniorboligene). Bitten har vært i kontakt med kommunen, og 

allerede fått svar med beskjed om å sende adressen for å få den klippet. 

- Fartsgrensen bør senkes i Strandveien (fra RV44 og inn mot barnehagen/Frøystad). Er i 

dag på 50 km/t, men bør senkes til 40. Bør også gjøre noe med fartsdump etter 

barnehagen, ev. få en til fartsdump før barnehagen? Porter ved fotgjengerfelt fra gangsti 

etter barnehagen burde stått motsatt vei for å senke farten på syklister og gående. 

Aksjon: Bitten kontakter kommunen om å få senket fartsgrensa og å få snudd porter 

ved fotgjengerfelt motsatt vei. Gjør ingenting med fartsdump. 

3. Tone og lekeplasser 

Saken utgår da Tone ikke er til stede på møtet. Komiteen tenker å innhente innspill på plan 

for lekeplasser fra grøntkomiteen og beboere i nabolaget via Facebook. 

4. Naust v/ Øystein  

Problemer med synkronisering mellom appen og registrering på Danlocks nettside. Ser også 

at noen av brukerne med tilgang til naustet ikke bor på feltet.  

Aksjon: Sindre og Øystein lager et skjema for alle brukere med navn, adresse og 

kontaktinfo – for å sikre at alle med tilgang har adresse på Frøystad. 

5. Dugnad v/ Ane 

Ikke aktuelt før til høsten. 

6. Grøntområder v/ Daniel 

- Det nye firmaet er i gang, fortsatt fornøyd med arbeidet de gjør. Velforeningen har 

mottatt faktura fra nytt firma for første halvår 2023, datert fra 1. januar 2023 (har pleid å 

fakturere halvårsvis). Må sikre at vi ikke i tillegg mottar krav/regress fra bobestyrer i 

konkursbo for perioden før Nygård gikk konkurs. Har nytt firma overtatt det 

konkursrammedes avtaler, slik at denne fakturaen dekker alt arbeid som er levert dette 

halvåret – både av nytt og av gammelt firma? Be om garanti fra nye Nygård om at en 

eventuell faktura fra konkursboet kommer til fradrag på neste faktura? 

Aksjon: Daniel kontakter nye Nygård for å sikre dette og sender ut avtalen til styret for 

orientering/gjennomgang. Konfererer med styremedlem Anita Wirak (jurist). 

- Har fått tilbud på blomstereng fra nytt firma – samme pris som i forrige tilbud 

(6 500 kroner). 

- Bitten: Sykt tre i alleen – befaring med Daniel etter styremøtet. 

7. Web v/ Sindre  

Rutinebeskrivelser: Har besluttet å holde på nåværende gmail-løsning med tilgangsstyring. 

Har fjernet alle gamle tilganger og byttet passord. Laget merkelapper for videresending av e-



post etter område/ansvarlig. Web-ansvarlig sørger for å videresende e-post til dem som ikke 

har tilgang. De som har tilgang til e-post, må sørge for å merke mottatt e-post som lest slik at 

web-ansvarlig ikke sender dem flere ganger. All e-post som går ut fra styret, skal sendes i kopi 

til Frøystad Vels adresse. Setter opp fast sikkerhetskopiering av nettsiden (bl.a. protokoller).  

8. Styret trenger en nestleder:  

Sindre Haaland valgt. 

9. Grøntkomité 

- Bjørk ved eldreboligene: Vurdert av uavhengig gartner, som mener at det ikke feiler noe 

og kan stå i mange år, vil ikke vokse mye mer. Tåler ikke beskjæring. Trenger ikke felles. 

- Plastkasser på fellesområder er morkne og trenger utskifting: Snekkeroppdrag for elever 

på Jåttå vgs? Eller gjøre det selv? 

10. Solcellepanel v/ Christoffer 

Innspill fra beboer Timothy Houghton om å utrede mulighet for solcellepanel på Frøystad. 

Må i dialog med byantikvaren om endring av reguleringsplan (ikke tillatt i dag av estetiske 

hensyn). Enighet i styret om at det er lurt å starte sonderinger om muligheter nå, slik at vi 

har mer konkret info å komme med til årsmøtet for videre behandling/diskusjon. 

Aksjon: Styret v/ Christoffer går i dialog med byantikvaren for å sondere muligheter. 

Inviterer Timothy Houghton og ev. andre interesserte til å være med i arbeidsgruppa, ev. 

én til fra styret om behov. 

11. Aksjoner fra forrige styremøte 

- Klippe trær i alleen hvert 3., 4. eller 5. år? Mulig besparelse? Daniel setter opp 

regnestykke til neste gang. 

- Behov for å beskjære eller fjerne altfor store trær på privat eiendom mellom røde og 

grønne blokker. Utgjør en risiko og er til sjenanse for naboer og andre trær. 

Aksjon: Bitten kontakter kommunen og anmoder om at eier pålegges å 

fjerne/beskjære dem, ev. at kommunen gjør det. 

- Sypresser ved port til alleen: Fjernes på neste dugnad. 

12. Neste styremøte 

Tirsdag 22. august kl. 19 hos Bitten i Frøystadveien 36, 2. etasje 

 


